
14

کیوسک

مارکا
برنده

موندودپورتیوو
فینال اول

اکیپ
فرصت طلایی

آ.اس
مراقب باشید

ورزشی چهار شنبه 9 اردیبهشت 1394وطن امروز  شماره 1588 

امکاناتی مانند رئال نمی خواهم
س��رمربی تیم مل��ی فوتبال ای��ران اعلام کرد 
هیچگاه درخواس��تی برای خود نداش��ته و گفت: 
نخواستم امکانات تیم های بزرگی چون منچستر، 
رئ��ال ی��ا تیم های درجه ی��ک را ب��رای تیم ملی 
داشته باش��م. کارلوس کی روش در جمع اعضای 
هیات رئیس��ه فدراس��یون فوتبال ضمن بیان این 
مطلب گفت: از شما به خاطر اینکه این وقت را در 
اختیار من گذاشته اید، تشکر می کنم. امروز پس از 
4 سال این افتخار را دارم که در جلسه هیات رئیسه 
حض��ور یابم تا برنامه ها و نظرات خود را ارائه کنم. 
وی درباره برنامه های تیم ملی فوتبال تاکید کرد: 
در این مدت ما در بیشتر مواقع در برگزاری اردوها 
و دیداره��ای تدارکاتی دچار مش��کلات بودیم و 
بسیاری از مواقع مشکلات مالی و عدم امکانات بر 
سر راه تیم ملی بود. من هیچگاه درخواستی برای 
خود نداش��ته و نخواستم امکانات تیم های بزرگی 
چون منچستر، رئال یا تیم های درجه یک را برای 
تیم ملی داشته باشم. سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
اضافه کرد: من با تیم های آفریقای جنوبی و پرتغال 
کار ک��رده ام و مانند ایران با آنها به جام جهانی راه 
یافته ام. هم��ه می  دانند در آفریق��ای جنوبی هم 
امکانات درجه اول و حرفه ای وجود ندارد. پرتغال 
هم کشور کوچکی است که 10 میلیون جمعیت 
و 100 هزار نفر فوتبالیس��ت حرفه ای دارد و البته 
مشکلات مالی خود را دارد. توانستیم در این کشور 
بازیکنان بزرگی مانن��د اوزه بیو، فیگو و رونالدو را 
داشته باشیم و با همین تیم به جام جهانی رفته ام. 
وی در ادام��ه افزود: همه مردم ب��ه این امر واقف 
هس��تند که در فوتبال باید ی��ک نظر غالب برای 
پیشرفت وجود داش��ته باشد و قطعا در ایران هم 
وجود دارد. همیش��ه گفته ام امکان��ات درجه اول 
جهان مانند رئال و منچستر را انتظار ندارم و برنامه 
آماده س��ازی می خواهم که نه در سطح تیم های 
درجه اول آسیا مانند ژاپن و کره جنوبی یا استرالیا 
باشد و نه مانند تیم های درجه چندم آسیا باشیم. 
کی روش همچنین خاطرنشان کرد: در حال حاضر 
تیم اول آسیا هستیم و همه به ما احترام می گذارند 
باید برنامه های ما قوی تر از دیگر تیم های آسیایی 
باشد که این امر وظیفه ما است. وی در ادامه بیان 
کرد: وظیفه من این اس��ت برنامه های تیم ملی را 
ارائ��ه دهم. دغدغه زی��ادی در راه موفقیت وجود 
دارد و م��ن به عنوان یک متخصص در فوتبال که 
سابقه 33 سال حضور در فوتبال را دارم، باید بگویم 
الان زمان بیدارباش اس��ت. بدون امکانات و توجه 
به فوتبال، بدون داش��تن برنامه های آماده سازی 
و اردوه��ای تدارکاتی خوب موفق نمی ش��ویم. از 
قهرمانی تیم های ایران در مس��ابقات آسیایی در 
آسیا حدود 24 سال می گذرد. باید بیدار شویم و 

تلاش کنیم وضعیت ما تغییر کند. 

برنامه گوآردیولا برای مهار مسی
سرمربی بایرن مونیخ برنامه ویژه ای برای توقف 
لیونل مسی دارد و می خواهد از این برنامه در دیدار 
رفت نیمه نهایی لیگ قهرمانان استفاده کند. اگر 
قرار باش��د یک مربی را ن��ام ببریم که در فوتبال 
لیونل مسی بیشترین تاثیر را داشته است، باید از 
پ��پ گوآردیولا نام برد که به خوبی با توانایی این 
بازیکن تکنیکی و گلزن آشناست. حالا نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا فرصتی را ایجاد کرده اس��ت 
بازیکن و مربی سابق بارسلونا در دو تیم متفاوت 
روبه روی هم قرار بگیرند. پپ گوآردیولا، سرمربی 
بایرن مونی��خ برای مهار لیونل مس��ی قصد دارد 
تیمش را با سیس��تم جدیدی به میدان بفرستد 
و از حض��ور فیلیپ لام در پس��ت هافبک دفاعی 
استفاده کند و این بازیکن را مامور مهار مسی کند. 
گوآردیولا ابتدای فصل فیلیپ لام را باهوش ترین 
فوتبالیستی توصیف کرد که با او کار کرده است 
و ح��الا باید دید این بازیکن آلمانی که در فینال 
جام جهانی نیز روبه روی مسی ایستاد می تواند این 

بازیکن آرژانتینی را متوقف کند یا خیر. 

شکست نوشاد عالمیان 
مقابل نفر اول جهان

نوش��اد عالمیان با شکست مقابل نفر نخست 
جهان، از رقابت های جهانی پینگ پنگ کنار رفت 
تا رقابت نمایندگان ایرانی در مسابقات جهانی به 
پایان برس��د. در ادامه ر قابت های جهانی تنیس 
روی میز، نوش��اد عالمیان و افش��ین نوروزی در 
بخ��ش مردان و همچنین مریم صامت در بخش 
بانوان از این ر قابت ها حذف شدند. نوشاد عالمیان 
)با رنکین��گ 100( مقابل لانگ ما نفر نخس��ت 
رنکینگ جهانی از چین قرار گرفت که در نهایت 
با نتیجه  4 بر صفر )11- 7، 11- 1، 11- 3، 12- 
10( نتیجه  را به حریف قدرتمند خود واگذار کرد 
و از این ر قابت ها حذف ش��د. نیما عالمیان نیز )با 
رنکینگ 203( در مصاف با س��ئوک کیم از کره 
جنوبی )با رنکین��گ 33( با نتیجه 4 بر یک )9-
11، 11-6، 11-9، 11-5 و 11-2( مغوب ش��د. 
همچنین افشین نوروزی )با رنکینگ 205( برابر 
رابرت گارداس از اتریش )با رنکینگ 20( با نتیجه  
4 ب��ر یک )11- 3، 3- 11، 6- 11، 8- 11 و 8- 11( 
شکس��ت خورد و از دور مس��ابقات کنار رفت. در 
بخش بانوان نیز مری��م صامت برابر یوآن تیان از 
 کرواس��ی )با رنکینگ 92( با نتیج��ه  4 بر صفر 

)4- 11، 7- 11، 6- 11، 9- 11( مغلوب شد.

قلعه نویی فصل بعد کجا می رود؟
ویراژ پورشه در جنوب شهر!

مجتبی هاش�می:  با ناکامی اس��تقلال در فصل 
چهارده��م و نتای��ج غیرقاب��ل قبولی ک��ه امیر 
قلعه نویی طی 2 فصل اخیر با آبی پوشان گرفته، 
جدایی او از این باش��گاه در پایان فصل قطعی به 
نظر می رسد. حالا دیگر جدایی امیر از استقلال 
یک اتفاق طبیعی اس��ت و فقط این سوال باقی 
مانده که این جدایی در پایان فصل رخ می دهد یا 
زودتر. اما با جدایی قلعه نویی از استقلال، یکی از 
موضوعات جالب و گمانه های جذاب این خواهد 
بود که  ژنرال فصل بعد به کدام تیم خواهد رفت؟ 
طبیعت��ا مربی رکورددار لیگ برت��ر و صاحب 5 
عنوان قهرمانی این مسابقات، در صورت جدایی 
از استقلال س��عی می کند به تیمی برود که در 
کورس قهرمانی باشد و فرصت را برای اوج  گرفتنِ 
دوب��اره او فراهم کند. ولی آیا چنین گزینه ای در 
ح��ال حاضر برای او وج��ود دارد؟ بیایید ببینیم 
قلعه نویی برای فصل آینده چه گزینه هایی روی 
می��ز دارد و کدام یک از تیم های بزرگ و مدعی 
در فصل نقل وانتقالات به دنبال تغییر س��رمربی 

خواهند بود.
1- تراکتورسازی تبریز ■

تونی اولیویرا 2 سال متوالی است که در پایان 
فصل از تراکتور می رود و در میانه فصل بعد دوباره 
با سلام و صلوات بازمی گردد. بعید است تبریزی ها 
این اشتباه را برای سومین بار متوالی تکرار کنند و 
احتمالا این بار تونی در تبریز ماندنی است. بویژه 
اگر فصل را با قهرمانی در لیگ برتر تمام کند که 
در آن صورت ت��وپ و تانک هم تکانش نخواهد 
داد! اص��لا به فرض محال که تونی از تبریز برود؛ 
ب��ا اختلافات و درگیری هایی که بعد از همکاری 
قبلی قلعه نویی و تراکتور )در لیگ یازدهم( پیش 
آمد اصلا حض��ور دوباره او در تراکتور غیرممکن 
اس��ت. امیر 3 فصل متوالی اس��ت که در تبریز 

فحش می خورد، برود تبریز چه کار؟
2- سپاهان اصفهان ■

حس��ین فرکی در اولین هفته هایی که تازه 
جانشین کرانچار ش��ده بود مشکلات زیادی در 
اصفهان داشت اما این مشکلات کاملا حل شده و 
حسین آقا در سپاهان جا افتاده است. او در پایان 
فصل یا قهرمان لیگ می شود یا حداقل سهمیه 
آسیا را به دست می آورد تا زردها بعد از یک فصل 
دوری از آسیا دوباره به لیگ قهرمانان بازگردند. به 
نظرتان با چنین کارنامه ای، تعویض سرمربی در 

سپاهان منطقی است؟ نه، نیست.
3- فولاد خوزستان ■

دراگان اس��کوچیچ صحبت های مقدماتی را 
برای تمدید قرارداد انجام داده و به احتمال قریب 
به یقی��ن در اهواز می مان��د. فولادی ها با حضور 
دراگان خیال ش��ان از بابت نیمکت راحت است. 
آنها فقط به فکر سربازی بازیکنان شان هستند و 
حل کردن مشکلاتی که در این فصل گریبان شان 
را گرفته بود. در اهواز کسی به تغییر سرمربی فکر 

نمی کند.
4- نفت تهران ■

خب بله؛ علی منصور به احتمال زیاد نفت را به 
مقص��د یک تیم بزرگ تر ترک می کند و نفتی ها به 
دنبال جانش��ین برای او خواهند بود اما با سیاست 
جوانگرایی که باشگاه نفت در زمینه جذب بازیکن 
و مربی دارد حضور کسی مثل قلعه نویی که حتما 
باید چند ستاره در تیمش داشته باشد در این تیم 
منتفی است. اساسا نفت سقف قرارداد پایینی دارد و 
اهل ریخت و پاش های آنچنانی برای بازیکنان و کادر 
فنی اش نیست. از همه مهم تر، نفت باشگاه ساکت و 
بی حاشیه ای اس��ت و مدیرانش اصلا دوست ندارند 
سرمربی شان در نشست های مطبوعاتی به اظهارنظر 
درباره پرسپولیس و تیم ملی و اجنبی ها و عمروعاص 
و صادق هدایت و مصدق و... خلاصه تمام مس��ائل 

موجود در کره زمین بپردازد.
5- ذوب آهن اصفهان ■

یحیی صحبت ه��ای مقدماتی را انجام داده و 
به احتمال زیاد در اصفهان می ماند. ذوب آهن این 
روزها بهترین تیم لیگ اس��ت، پس هم یحیی و 
هم باشگاه از این همکاری راضی هستند. دلیلی 

برای تغییر کادر فنی نیست.
جایی برای ژنرال ها نیست ■

چنانکه می بینید هیچ تیم مدعی و بزرگی 
در لیگ برتر، نیمکت خالی ندارد که در اختیار 
امیرخان بگذارد و مربی 5جامه لیگ به احتمال 
زیاد باید به حضور در یکی از تیم های متوسط 
بسنده کند. احتمالا فصل آینده برای قلعه نویی 
یادآور فصل هفتم لی��گ و حضورش در مس 
کرمان خواهد ب��ود، جایی که او بعد از ناکامی 
در تیم ملی یک بار دیگر خودش را بازیابی کرد 
و دوباره به استقلال بازگشت. حضور قلعه نویی 
 - ب��ا آن س��ابقه و یال و کوپ��ال - در یک تیم 
اتفاق��ات  از  میانه جدول��ی، می توان��د یک��ی 
جال��ب فص��ل آین��ده باش��د. چیزی ش��بیه 
گرانقیم��ت  پورش��ه  ی��ک  دادن   وی��راژ 

در کوچه های باریک جنوب شهر.

یادداشت اخبار

در جلسه هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال مقرر شد جواد نکونام، کاپیتان 
س��ابق تیم ملی فوتبال ایران به عنوان 
دس��تیار در کنار کارل��وس کی روش 
کار کند، ضمن اینکه کاپیتان پیشین 
پرسپولیس هم به عنوان مدیر تیم ملی 
انتخاب ش��د. جلس��ه هیات رئیس��ه 
فدراس��یون فوتبال دیروز سه ش��نبه 
در فدراس��یون فوتبال برگزار ش��د تا 
درباره دس��تیاران کارل��وس کی روش 
و سرپرس��ت تیم مل��ی فوتب��ال ایران 
تصمیم گیری ش��ود. در این جلس��ه 
که ح��دود 5 س��اعت طول کش��ید 
گزینه های مختلفی برای این دو پست 
مطرح ش��دند ول��ی در نهایت اعضای 
هیات رئیسه روی جواد نکونام و افشین 
پیروانی به توافق دست یافتند. بر این 
اساس قرار شد نکونام به عنوان دستیار 
اول ک��ی روش در تیم مل��ی کارش را 

آغاز کند. نکونام بعد از بازی تیم ملی ایران با س��وئد 
از مس��ابقات ملی خداحافظی کرد و پیش از این هم 
صحبت انتخابش به عنوان دس��تیار کی روش وجود 
داشت. اعضای هیات رئیسه درباره سرپرست تیم ملی 
هم تصمیماتی گرفتند. مقرر ش��ده است تا وظایف 
سرپرس��ت در قالب مدیر تیم ملی دیده شود. افشین 
پیروانی هم گزینه فدراسیون برای این پست است و به 
نظر می رسد پیروانی هم بزودی کارش را در تیم ملی و 

در کنار کی روش آغاز کند. 
تاج: کی روش به انتقادات با سعه صدر پاسخ داد ■

رئیس سازمان لیگ می گوید؛ کارلوس کی روش با 
سعه صدر به همه انتقادات پاسخ داد. مهدی تاج بعد 
از جلسه هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال ایران ضمن 
اعلام خبر اینکه افشین پیروانی به عنوان مدیر تیم ملی 
و ج��واد نکونام به عنوان دس��تیار کارلوس کی روش 
انتخاب ش��ده اند،  عنوان کرد: جلس��ه بس��یار خوبی 
برگ��زار کردیم. کارلوس کی روش صحبت های خوب 
و راضی کننده ای را بیان کرد و برخی انتقادات در این 
جلسه اعلام شد که کی روش با سعه صدر به آنها پاسخ 
داد. وی در ارتباط با اینکه افش��ین پیروانی به عنوان 
مدیر تیم ملی انتخاب شده، خاطرنشان کرد: در این 
جلسه تصمیمات مهمی گرفته ش��د و کارها از این 
پس با برنامه پیش می رود. حتی انتقادهایی در جلسه 
هیأت رئیسه مطرح کردیم و بحث برنامه های تیم ملی 
ه��م در اولویت بود. کی روش تا جام جهانی روس��یه 
برنامه دارد و با توجه به اینکه جام جهانی 2022 هم 
در قطر برگزار می شود او معتقد است با توجه به اینکه 
طی 8 سال مرکز ثقل فوتبال دنیا منطقه ای است که 

ما در آن قرار داریم، باید با یک برنامه بلندمدت از این 
فرصت اس��تفاده کنیم. تاج در پایان گفت: در جلسه 
امروز بحث های مهمی مطرح شد. حتی انتقادهایی 
صورت گرفت، نمی توانم همه موارد جلس��ه را به طور 
کامل بگویم ولی در کل باید اعلام کنم جلسه بسیار 

خوبی بود. 
پیروان�ی پیش�نهاد کفاش�یان ب�ود و نکونام  ■

پیشنهاد  کی روش
عضو هیأت رئیسه فدراس��یون فوتبال می گوید: 
افش��ین پیروانی ب��رای مدیریت تیم ملی پیش��نهاد 
کفاشیان بود و جواد نکونام را کی روش برای مربیگری 
پیشنهاد کرد. شهاب الدین عزیزی خادم پس از جلسه 
هیأت رئیسه با کارلوس کی روش در جمع خبرنگاران 
درباره انتخاب پیروانی به عنوان مدیر تیم ملی گفت: 
کفاشیان خودش پیشنهاد داد که پیروانی را انتخاب 
کنیم. با توجه به اینکه او فردی تحصیلکرده اس��ت، 
به عنوان مدیر تیم ملی انتخاب شد. در چارت جدید 
سرپرس��ت نداریم و مدیر تیم داریم که بخش��ی از 
وظایفش کارهای سرپرستی اس��ت. در چارت فیفا 
هم وضعیت همین گونه است. پیروانی مدیر اجرایی 
تیم ملی است و باید امور تیم را رتق و فتق کند. وی 
درباره اینکه نکونام که مش��غول بازی فوتبال است و 
سابقه مربیگری ندارد چگونه دستیار کی روش شده، 
گفت: خبر نکونام مگر بیرون آمده؟ )وقتی شنید تاج 
این خبر را اعلام کرده(،  ما هم این خبر را داش��تیم. 
نکونام پیشنهاد خود کی روش بود. با توجه به اینکه او 
بازیکن تیم ملی بوده و تعامل مناسبی هم با بازیکنان 
تیم مل��ی دارد و دوره مربیگ��ری را هم طی می کند 

به کادر فنی اضافه ش��ده اس��ت. امیدوارم نسلی که 
می آیند بتوانند در تیم ملی شرایط جدیدی را ایجاد 
کنن��د. وی درباره اینکه وضعیت نکونام مثل نمازی 
نش��ود، گفت: از شما رس��انه ها می خواهم خیلی به 
مباحث گذش��ته بازنگردید، این نظر خود کی روش 
بود. ما هم نظرمان این بود که یکی، دو نفر جوان به 
 کادر فنی اضافه شوند. اگر یادتان باشد پیشنهاد قبلی 
هیأت رئیس��ه هم این بود ک��ه 5 نفر را به کی روش 
پیش��نهاد دادیم تا از بین آنها دستیار انتخاب کند. 
به ه��ر دلیلی نف��رات قبلی جدا ش��دند و امیدوارم 
نکونام موفق باش��د. عضو هیأت رئیس��ه فدراسیون 
درباره لغو قرارداد با آل اش��پورت گفت: با آل اشپورت 
جلسه ای خواهیم داشت البته همین اخیراً که رئیس 
فدراسیون تایلند آمده بود متوجه شدیم که فوتبال 
تایلند که فوتبال درجه دویی اس��ت یک اسپانس��ر 
ارزشمند دارد، اسپانسری که تمام پوشاک تیم های 
پایه را هم پوش��ش می دهد. ما هم باید اسپانس��ری 
داش��ته باشیم که برازنده نام ایران و برند درجه یک 

باشد. 
دبیری: کریمی به خاطر پاداش و بلیت هواپیما  ■

از تیم ملی جدا شد
ش��هرام دبیری پس از جلس��ه هیات رئیس��ه با 
کارلوس کی روش در جمع خبرنگاران گفت: کی روش 
به انتقادات پاسخ گفت و صحبت هایش کاملا منطقی 
بود. او با آرامش صحبت هایش را گفت و خیلی خوب 
همه مس��ائل را ج��واب داد. خ��ودش گفت هر وقت 
لازم باش��د از این جلسات بگذارید و من انتقادپذیرم 
و انتقادات و س��والات را پاس��خ می دهم اما با تخریب 

مخالف��م. وی درباره اینک��ه کی روش 
برنامه داد یا نه؟ گفت: بله! او برنامه داد 
و گفت که از م��ا حمایت کنید تا این 
برنامه عملیاتی و اجرایی شود. دبیری 
درباره اینکه کی روش درباره اسپانس��ر 
تیم ملی حرف زد یا نه؟ گفت: او حرفی 
درباره اسپانسر نزد البته درباره لباس ها 
صحبت شد. من یکی، دو دقیقه جلسه 
را ترک کردم، شاید در آن موقع درباره 
اسپانس��ر صحبت کرده است. دبیری 
درباره اینکه نکون��ام که بازی می کند 
چگون��ه مرب��ی تیم ملی ش��ده، گفت: 
نکونام با درخواس��ت ک��ی روش مربی 
تیم ملی ش��ده است. کی روش گفت او 
بیش��ترین بازی ملی را دارد. کاپیتان 
تیم ملی بوده. قبول��ش دارند. زبان بلد 
است و کلاس های مربیگری را هم در 
حال گذراندن است البته پیروانی هم با 
پیش��نهاد کفاشیان به عنوان مدیر تیم 
انتخاب شد. ایشان مدیر اجرایی تیم هستند و کفاشیان 
پیشنهاد کرد که ایشان مدیر باشد. عضو هیات رئیسه 
فدراس��یون درباره اینکه چه تضمینی وجود دارد که 
نکونام مثل صالح و علی کریمی نباشد، گفت: کی روش 
در جلسه درباره این مسائل هم توضیح داد. نمی دانم 
حالا اینها را بگویم خوب است یا نه اما اینها را می گویم 
که علی کریمی جدایی اش ربطی به کی روش نداشت. 
او از این مس��اله ناراحت بود که به تی��م پاداش داده 
بودند اما به او پاداش ندادند. برای س��ایر اعضای تیم 
بلیت فرست کلاس )ممتاز( گرفتند اما برای او بلیت 
معمولی و اقتصادی. او با کی روش مش��کلی نداشت. 
وی ادامه داد: امید نمازی بدون اطلاع از تیم ملی جدا 
شد. مجید صالح هم انتظار داشت دستیار اول ایشان 
باشد اما کی روش وظایف دیگری را به او محول کرد، 
صالح قهر کرد و س��ر غ��ذا و تمرین نرفت. وی درباره 
اینکه در برنامه های کی روش بازی تیم ملی در یک ماه 
اخیر وجود دارد یا خیر؟ گفت: برنامه به طور کامل باز 
نشد. فقط ایشان از ما خواست که حمایت کنیم تا این 
برنامه اجرایی شود. ما هم تا جایی که لیگ مان آسیب 
نبیند از برنامه های او حمایت می کنیم. دبیری درباره 
اینکه آیا حضور نکونام پیشنهاد است یا او واقعا انتخاب 
ش��ده، گفت: در این مورد رای گیری نشد اما موافقت 
ضمنی انجام شد. ما نمی خواهیم کسی را به کی روش 
تحمیل کنیم. مس��ؤولیت تیم با ایشان است و وقتی 
کسی را می خواهد نباید با ایشان مخالفت کنیم. وی 
درباره اینکه حضور نکونام باعث نمی ش��ود که درباره 
دعوت برخی از بازیکنان شائبه ها و حاشیه هایی ایجاد 

شود، گفت: من از این مسائل حاشیه ای خبر ندارم. 

در حالی که قرار اس��ت امروز چهارشنبه تکلیف 
واگذاری اس��تقلال و پرس��پولیس مش��خص شود، 
برخلاف برخی اخبار، باشگاه استقلال ظاهرا خریداری 
ندارد. بعد از برگزاری سومین مزایده قرار است شاهرخ 
سبک دس��ت، عضو هیات مدیره اس��تقلال و نماینده 
اسپانسر باش��گاه، اس��تقلال را به صورت اجاره ای در 
دس��ت بگیرد و آبی پوش��ان فصل بعد با این روند کار 
را جل��و ببرند. از س��وی دیگر برخی اخب��ار حاکی از 
مدیرعاملی صاحب پناه در استقلال است که نامبرده 
در گفت وگویی کوتاه با ایسنا با رد این خبر گفت: هنوز 
بحث واگذاری روش��ن نشده و اتفاقی نیفتاده که قرار 
باشد من مدیرعامل استقلال شوم. به همین دلیل این 
خبر را تکذیب می کنم و می گویم که چنین صحبتی 
تاکنون با من نشده است. همچنین روز دوشنبه چند 
تن از اعضای هیات مدیره استقلال به همراه افشارزاده 
به ملاقات وزیر اقتصاد رفتند و درباره واگذاری این تیم 
مسائلی را با طیب نیا مطرح کردند. نکته جالب حضور 
سبک دس��ت در این دیدار بود و ظاهرا باید کار انتقال 
اس��تقلال را با او تمام ش��ده در نظر گرفت. همچنان 
که کار بهرام افشارزاده هم به عنوان مدیرعامل آبی ها 
با پایان فصل به پایان می رس��د و او هم از اس��تقلال 

رفتنی است. 
ودیعه 8 میلیاردی ■

س��ازمان  اع��لام  براس��اس  دیگ��ر  س��وی  از 

خصوصی س��ازی پای��ان وقت 
اداری دیروز سه ش��نبه هشتم 
آخری��ن   94 اردیبهش��ت ماه 
مهلتی بود که متقاضیان حضور 
در مزایده دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس باید پاکت را به این 

س��ازمان تحویل می دادند. براساس قانون تجارت و 
سازمان خصوصی سازی این افراد باید مبلغی را نیز 
به عن��وان ودیعه پرداخت کنند ک��ه ابهاماتی درباره 
نحوه بازگرداندن یا عدم بازگش��ت این مبلغ وجود 
دارد. س��یدجعفر سبحانی، مش��اور رئیس سازمان 
خصوصی سازی کش��ور در این باره گفت: براساس 
قانون باید حدود 3 درصد از کل مبلغ پایه به عنوان 
ودیعه پرداخت شود که البته ممکن است در برخی 
موارد این عدد تغییر کند. با توجه به اینکه مبلغ پایه 
مزایده این دو باشگاه 290 میلیارد تومان است، ودیعه 
در نظر گرفته شده برای متقاضیان 8 میلیارد و 700 
میلیون تومان است. وی در این باره اضافه کرد: اینکه 
گفته می ش��ود این مبلغ بازگشت داده نخواهد شد 
درست نیست. کس��انی که در مزایده شرکت کنند 

و برنده نشوند مبلغ ودیعه آنها 
طی پروس��ه ای بازگشت داده 
خواهد ش��د اما اگ��ر فردی در 
مزایده برنده شود و پس از آن 
اعلام انصراف کند در آن صورت 
ودیعه 8 میلیارد و 700 میلیون 
تومانی به وی بازگش��ت داده نخواهد شد. سبحانی 
درباره اینکه چقدر به برگزاری مزایده سوم 2 باشگاه 
استقلال و پرسپولیس خوش بین هستید، بیان کرد: 
با توجه به مجموعه شواهد و قرائن و خواسته هایی که 
در این چند روز صورت گرفته و اقداماتی که شاهد 
بودیم بس��یار امیدوار هستیم که مزایده چهارشنبه 

)امروز( برگزار شود. 
خادم امیدوار است ■

مع��اون حقوق��ی و امور مجل��س وزارت ورزش و 
جوانان اع��لام کرد ب��ه احتمال فراوان باش��گاه های 
استقلال و پر س��پولیس در سومین مزایده به فروش 
خواهن��د رف��ت. امیررضا خادم اظها ر کرد: براس��اس 
شنیده ها و بررسی ها به نظر می رسد به احتمال بالای 
90 درصد دو باشگاه استقلال و پر سپولیس در سومین 

مزایده به فروش خواهند رفت، چرا که این دو باشگاه 
ای��ن بار خریدار دارند. وی گف��ت: افرادی برای خرید 
باشگاه استقلال و پر سپولیس اقدام کرده اند که بر این 
اساس به نظر می رسد مشکلی برای واگذاری این دو 
باشگاه در این مرحله وجود نداشته باشد و به احتمال 
فراوان دو باش��گاه اس��تقلال و پر سپولیس به فروش 
خواهند رفت. خادم تاکید ک��رد: در صورت واگذاری 
یا اجاره اس��تقلال و پر سپولیس قطعا هیات مدیره و 
مدیریت این باشگاه متاثر از تغییرات جدید، تغییراتی 

را خواهند داشت. 
براس��اس پیش بینی ها اگر تحت هر شرایطی اعم 
از قیمت نامناس��ب یا عدم تایید اهلی��ت خریداران، 
باش��گاه های استقلال و پر س��پولیس در مرحله سوم 
مزایده نیز در نهایت فروخته نش��وند، وزارت ورزش و 
جوانان اقدام به جذب اسپانس��ر سه ساله جدید برای 
این باش��گاه ها خواهد کرد. همچنی��ن پس از جذب 
اسپانسر جدید، ترکیب هیات مدیره و مدیر عامل این 
دو باشگاه نیز با فرمول انتخاب از سوی اسپانسر و تایید 
از س��وی وزارت ورزش و جوان��ان رقم خواهد خورد. 
گفتنی اس��ت در صورت وجود اسپانسر های مختلف 
بهترین پیشنهاد برای 3سال آینده سرخابی ها نهایی 
خواهد شد اما اگر اسپانسر های کنونی نیز پیشنهاداتی 
داشته باشند در صورت وجود شرایط برابر، باشگاه  به 

این اسپانسر ها اجاره داده خواهد شد. 

ماحصل نشست سرمربی تیم ملی با اعضای هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال

نکونام دستیار کی روش

همه چیز درباره مزایده امروز سرخابی ها

ودیعه 8 میلیاردی


